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InterDelacia

W imieniu mieszkanc6w Wloclawka, zwracam siq z pro3bq o przeanalizowanie mo2liwo6ci

przeprowadeenia remontu chodnika na ul. sielskiej'

Po wczesniejszych interwencjach wykonany zostal chodnik przy ul Rajskiej' r6wniei

sp6ldzielnia Mieszkaniowa ,,lazamcze" od kilku lal realizuje duiy program przebudowy chodnik6w

zna.idujqcych siq w tym obszarze miasta, nlestety chodnik na ul. sielskiei zagraia bezpieczenstwu lego

uivtkownik6w oraz znaczaco odbiega o stanu infrastruktury nalei4cej do sp6tdzielni'


